
         
 
 
 

Aan: het college van Burgemeester en Wethouders  

Betreft: Schriftelijke vragen over bladblazers  
Datum: 18 november 2021 
 

Geacht college,  
 
We zitten in het seizoen dat de blaadjes van de boom waaien. Met de val van de bladeren 
komt ook de bladblazer in het straatbeeld. Veel inwoners ervaren overlast van het gebruik 
van fossiele bladblazers door het lawaai en de stank ervan. Bladeren zijn een belangrijke 
voedingsstof voor het groen in de stad. Bladeren verwijderen om te voorkomen dat wegen 
en trottoirs glad worden is uit te leggen maar het verwijderen van bladeren in de groenzone 
niet. Afgevallen bladeren hebben een belangrijke functie voor insecten, vogels en kleine 
zoogdieren.1  
Daarom stellen de fracties van GroenLinks en Partij voor de Dieren de volgende vragen: 
 

1. Wat is het beleid ten aanzien van het verwijderen van bladeren in de groenzone? 
2. Is het college bereid om te onderzoeken of op meer plekken bladeren in het groen 

kunnen blijven liggen? 
 
In het verleden zijn er vaker vragen gesteld over het gebruik van fossiele bladblazers.234 Bij 
de behandeling ervan erkende het college de negatieve kanten van fossiele bladblazers en 
gaf aan waar mogelijk over te willen stappen op elektrische bladblazers. 
 

3. Is het college het met GroenLinks en de Partij voor de Dieren eens dat meer criteria 
dan de blaaskwaliteit van de bladblazers als inkoopcriterium zouden moeten gelden 
(denk aan CO2 en fijnstof uitstoot en geluid)? 

4. Is het college het met GroenLinks en de Partij voor de Dieren eens dat elektrische 
bladblazers passen in een beleid van Maatschappelijk Verantwoord Inkopen? 

 
Recent heeft het college van B&W van Utrecht besloten om per 1 februari te stoppen met 
fossiele bladblazers en op zoek te gaan naar alternatieven.5  
 

5. Is het college bereid om te stoppen met fossiele bladblazers? 

 
1 https://www.vogelbescherming.nl/actueel/bericht/leve-de-blaadjes-ban-de-bladblazer 
2 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Verslag-Gecombineerde-commissie-BV-en-RW-4-
december-2019.pdf 
3 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Stand-Van-zaken-duurzaam-wagenpark-B-V-april-2013.pdf 
4 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/verslag-20-januari-1.pdf 
5 https://www.duic.nl/algemeen/utrecht-stopt-per-1-februari-met-gebruik-van-benzinebladblazers/ 
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6. Is het college bereid om kennis te nemen van de alternatieven die Utrecht 
uitprobeert en die ervaringen te delen met de raad? 

 
 
 
 
Martijn van der Glas  Kirsten de Wrede  
GroenLinks    Partij voor de Dieren 


